
Jaarverslag jeugdcommissie AV Pijnenburg 2022 

Een woord vooraf 

We zouden het haast vergeten, maar december 2021 zaten we nog in een harde 

lockdown. In januari 2022 verdreef de omikron-variant snel de delta-variant. Dit luidde 

de openstelling van de maatschappij in waarbij we EINDELIJK weer stap voor stap 

afraakten van de corona maatregelen. Omdat het jaar nog begon in de schaduw van de 

pandemie, werd 2022 langzaamaan het jaar van meer ruimte, meer trainingen en 

(mondjesmaat) meer wedstrijden. 

 

Samenstelling jeugdcommissie (JC) 

De JC is op dit moment min of meer op sterkte (maar aanvulling om alle taken te 

kunnen doen blijft van groot belang). De commissie heeft leden die veelal ook andere 

rollen bekleden binnen de vereniging. Op alfabetische volgorde bestaat de commissie nu 

uit Steef Biesterveld (vz.), Rijnvis Cranenbroek (coördinator junioren), Marianne 

Hoksbergen (coördinator clubkleding), Luc Lamme (penningmeester; recent (2023) de 

opvolger van Steven Sjenitzer), Jasper Smits (wedstrijden) en Luc van Wessel 

(coördinator pupillen).  

 

Wat doet de commissie 

De JC heeft als hoofddoel het mogelijk maken dat jeugdatleten in de leeftijd van 6 t/m 

ca. 19 jaar meerdere malen per week training krijgen op en rond de baan van AV 

Pijnenburg. Belangrijke (beleidsgerichte) aspecten die daarbij spelen zijn het interessant 

maken om trainingen te geven voor en door jeugd (sfeer, tegemoetkoming, verant-

woordelijkheden), het verzorgen van kwalitatief hoogwaardige trainingen (o.a. door 

mogelijk maken van het volgen van trainersopleidingen), het veilig trainen mogelijk 

maken door bijv. stimuleren van behalen van een EHBO diploma, het maken van 

gedragsafspraken tijdens trainingen, het faciliteren van (digitaal) aanvragen van VOG’s 

etc. Doel van het trainen van de baanatleten is natuurlijk om sportieve prestaties te 

meten tegen andere jaargenoten. Hiertoe stimuleert de JC deelname aan wedstrijden op 

alle niveaus. Een verplichting bij die wedstrijden is het hebben van officiële clubkleding 

en sinds enkele jaren verzorgt de JC dit op professionele wijze (gebruikmakend van een 

goede toeleverancier, een eigen AVP webshop & 2 pasmomenten per jaar). 

Ook is er al meerdere jaren de mogelijkheid voor jeugd om recreatief te lopen in de 

zogenaamde Run4Fun groep. Deze groep traint in het bos en de duinen en ‘s winters in 

het dorp. Hier zitten geen wedstrijden aan vast, maar de huidige groep loopt zo lekker 

dat menig deelnemer zich goed staande houdt bij grotere recreatieve evenementen op 

de 10km, of de 7-Heuvelenloop, de BosCross en dergelijke. Een prima groep dus, ook als 

alternatief mocht “de atletiekbaan” niet meer dat leveren wat een baanatleet verwacht. 

Naast organiseren van het “trainingsdeel” stimuleert de JC ook actief de sociale 

ontwikkeling door sociale activiteiten te ontplooien (zie verderop). 

Sportieve resultaten 2022 

Het jaar startte met een “volle” kalender, maar veel verenigingen kregen begin 2022 op 

het laatste moment de organisatie niet rond, veelal door gebrek aan vrijwilligers. AV 

Pijnenburg daarentegen heeft eigenlijk alles uitgevoerd wat gepland was en dat is een 

compliment waard. De AVP-atleten hebben natuurlijk aan de eigen evenementen mee-

gedaan en ook aan de reguliere cross- en baanwedstrijden die onder de vlag van de 

Atletiek Unie georganiseerd werden. Maar daarnaast zijn er ook later in het jaar een 

groeiend aantal andere wedstrijden bezocht waaronder natuurlijk de Gildeloop en de 

Soester Blauwepaaltjes Loop. Opvallend dit jaar waren de diverse indoor wedstrijden die 



door de atleten van AVP bezocht zijn. De deelname van AV Pijnenburg met 12 atleten 

aan de indoor in het Omnisport in Apeldoorn moet dan natuurlijk genoemd worden waar 

de D-junioren (11-12 jaar) hun wedstrijd op zondag 20 maart hadden en de C-junioren 

(13-14 jaar) een week later. 

En is er in 2022 dan wat bereikt op sportief gebied? JA NAUW EN OF! Naast een enorm 

aantal PR’s wat dit jaar gesneuveld is, zijn er maar liefst 22 clubrecords gebroken! 

Eigenlijk te veel atleten op hier even bij naam te noemen (zie dus vooral ook de website 

van AVP waar alle clubrecords genoemd worden). Maar wat dacht u van de prestaties 

van Britte Wijnberger, die 3e werd op de 1.000 meter Steeple Chase bij de Nationale D-

spelen (dat is een officieus NK), de 2e plaats van Eneas Verbakel tijdens de finale van de 

crosscompetitie en de 3e plekken van Jaloe Gerlings en Kari Cranenbroek tijdens de 

finale van de baancompetitie? En dan Mack Akkerman. De “clubrecords verslinder van 

2022”! Maar liefst 6 clubrecords vestigde hij dit jaar op zijn naam: de Zweedse estafette 

(met Rick Scherrenburg, Floris van der Vijgh en Ivo Sjenitzer (2:10,56 min.), 

polsstokhoog indoor (3,20m) en outdoor (3,30m), gewichtwerpen (12,29m), 

werpmeerkamp (2271 punten) en de 10-kamp (4789 punten)! Zoiets maakt AVP in één 

jaar maar sporadisch mee. Super leuk voor alle atleten én trainers. En vooral ook voor 

de atleten met PR’s en clubrecords. Super spannend voor de ouders om dergelijke 

wedstrijden mee te maken. Hartstikke mooie resultaten waar alle atleten én AV 

Pijnenburg trots op mogen zijn.  

 

Bijzonder actieve jeugd  

Zoals eerder genoemd faciliteert de JC tevens de organisatie van nevenactiviteiten die de 

sociale sfeer tussen de jeugdleden zo veel mogelijk bevordert. De Jeugd Activiteiten 

Commissie (JAC) bestaat al enige tijd uit Rian Biesterveld, Henny Pot en Susanne Storm. 

In 2022 is de JAC aangevuld met Rik Barlo en Anouk Wegerif om de junioren beter te 

vertegenwoordigen. De JAC organiseert bijvoorbeeld activiteiten aan het einde van het 

cross-seizoen en aan het einde van het baan-seizoen, met de Pasen, met Kerst en 

natuurlijk met Sinterklaas. Ook de jaarlijks terugkerende Bingo kan bij de pupillen 

natuurlijk niet ontbreken. Voor de junioren was het hoogtepunt dit jaar (naast natuurlijk 

het juniorenkamp) het Kerstdiner. In stijl, goed bezocht en heel erg lekker! Als laatste in 

deze categorie moeten natuurlijk de jeugdkampen van pupillen en junioren genoemd 

worden. De energie, creativiteit en sportiviteit die daarin gestopt wordt, is echt 

fenomenaal met geweldige succes ervaringen, dat wat bij de jeugd zo belangrijk is.   

 

Lastig jaar 

De jeugdcommissie en in het bijzonder de trainerscoördinatoren hebben het afgelopen 

jaar weer de handen vol gehad aan het bemensen van de trainingen. Luc van Wessel is 

Henny Pot opgevolgd als coördinator van de pupillen. Henny Pot blijft zich wel inzetten 

voor de jeugd o.a. door zich bezig te houden met het werven van vrijwilligers onder de 

ouders van de nieuwe jeugdleden. En Rijnvis Cranenbroek heeft de ad interim rol van 

Steef Biesterveld overgenomen. Een nieuw elan dus bij zowel de pupillen als de junioren. 

De trainersbezetting bij vooral de oudere junioren blijft enorm lastig. Lichamelijke 

opvoedings-docenten van scholen uit de omgeving zijn wederom benaderd, ouders en 

recreanten binnen AV Pijnenburg zijn gevraagd, stagiaires van MBO Amersfoort worden 

ingezet, samenwerking met andere clubs uit de buurt wordt nog steeds gezocht …. Maar 

vooral voor de oudere junioren (A,B en C junioren en de “jonge” senioren) zijn geschikte 

trainers niet/nauwelijks te vinden. En dat is jammer, want de huidige groep is groot, 

goed-bezig, gedreven en gezellig. Dit blijft een enorm punt van zorg omdat er de 

overtuiging is dat AV Pijnenburg door een gebrek aan voldoende volwassen trainers 

atleten kwijtraakt. De JC heeft in 2022 ingezet op veel opleiding en bijscholing om vooral 

kwaliteit te leveren. Als voorbeeld: zaterdag 12 februari en zondag 6 maart 2022 hebben 

Christijn Hesselink van de Atletiekunie en Rijnvis Cranenbroek van AV Pijnenburg 



bijscholingsdagen georganiseerd bij AV Pijnenburg op het terrein. En intern is er een 

ontzettend goede train-de-trainer-dag georganiseerd. Nogmaals, bij de pupillen en de 

CD junioren zien we resultaat en zijn we tevreden over hoe dat gaat. Maar bij de AB 

junioren en senioren blijft het training geven echt een punt van zorg. 

 

Conclusie 

Aandachtspunt blijft het aantal beschikbare trainers met name voor de oudere junioren 

en senioren. Daarentegen is de JC zeer tevreden met wat er bereikt is in 2022 wetende 

dat er post-corona niet van alles direct kon. Er worden veel wedstrijden bezocht, de 

resultaten van de atleten zijn meer dan goed te noemen (22 clubrecords!), de sfeer in de 

jeugdgroepen is geweldig, het aantal activiteiten wat ondernomen wordt, is groot en 

professioneel, het organiseren van clubkleding loopt op rolletjes, de opleiding van 

junioren tot trainers verloopt steeds beter. 2022 was dus echt een groots jaar! 

 


